
Zápisnica č. 3/2014/BY 

z rokovania  občianskeho výboru s občanmi volebného 

obvodu č.6 Žilina – Bytčica 

Dátum:  12.03.2014. 

Miesto konania: Bytčica, Kultúrny dom 

Prítomní:  Ing. Pavol Marček, Ing. Jozef Štrba,  

Mgr. Anton Trnovec, Ing. Igor Stalmašek, Ing. 

Miloš Martinka, zástupca mestskej polície p. 

Majerík, 45 občanov 

 

Program: 1, otvorenie 

2, rokovanie o odkalisku   

3, informácie poslancov o riešení podnetov občanov   

  4, požiadavky občanov 

  5, záver 

Ad.1 

 Stretnutie otvoril a občanov privítal poslanec Ing. Marček. 

Ad. 2 

 Generálny riaditeľ ŽT, a. s . Ing. Stalmašek informoval 

o príprave výkupov pozemkov pod odkaliskom. Pozemky boli 

vykupované ešte v čase, keď sa odkalisko stavalo. Boli 

zaplatené JRD Rosina. Ale JRD Rosina nebolo skutočným 

vlastníkom. Preto neboli pozemky zaregistrované do katastra. 

Aktuálne vedenie ŽT, a. s., začalo rokovať s vlastníkmi na 

základe súdno-znaleckého posudku.  



Ing. Martinka informoval o spôsobe ocenenia pozemkov 

a obsahu súdno-znaleckého posudku. 

Reakcie občanov k výkupu pozemkov:  

 pozemky pod diaľnice sa vykupovali za vyššiu sumu. 

Prečo pod kaliskom je nižšia suma? 

 prečo sa posudok robil polohovou diferenciáciou? 

 odkalisko znehodnocuje pozemky nielen pod 

odkaliskom ale aj susedné. Občan navrhuje, aby ŽT, a. 

s. a štát zabraté pozemky nahradili inými, adekvátnymi 

pozemkami.  

- Ing. Stalmašek pripustil, aby sa spracoval nový znalecký 

posudok znalcom, ktorý bude spoločne odsúhlasený.  

- občania operujú s metodickou pomôckou mesta pre 

oceňovanie nehnuteľností 

 - návrh na spracovanie posudku zo strany Ústavu súdneho 

inžinierstva, ktorý by bol všeobecne akceptovaný, za 

spolufinancovania občanov. Občania s týmto návrhom 

nesúhlasia. Chcú, aby ŽT, a. s. spracovala nový, vlastný 

posudok, nemajú záujem podieľať sa na spolufinancovaní 

nového posudku.  

- občania navrhli, aby v prípade, že cena za pozemky ostane 

v rovnakej hodnote, ŽT, a. s. sponzorovala spoločenské 

organizácie v Bytčici. V tejto otázke navrhli občania 

referendum a postupne odišli. Preto sa ďalšie body programu 

neuskutočnili.  

 

 

 

 

 



 

 

 

 


